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Værløse oktober 2021 

 

Referat af bestyrelsesmøde september 2021 

Mødet blev afholdt den 28. september 2021 kl. 17 – 18 hos Thomas Sjøberg. 

Til stede: Sjøberg, Simpson, Mikkel og Birgitte (referent) 

Afbud: Christoffer 

 

1. Konstituering: 
Bestyrelsen udgøres af: 

Nyt Medlem Christoffer Brobjerg: Blev udnævnt til ansvarligfor sociale 

arrangementer. Christoffer flyttede fra Slagslunde til Birkevej 1, sommeren 2021, 

Christoffer er ingeniør, gift, og har to børn under skolealderen.  

 

Gengangere: 

Thomas Sjøberg: Næstformand og kasserer. Thomas blev valgt til bestyrelsen i 

2020, hvor har påtog sig hvervet som kasserer. Thomas bor nu Hyldevej 13, men 

er flyttet lidt rundt i området siden 2001. Thomas har 3 store børn, hvoraf det ene 

er hjemmeboende. 

 

Thomas Simpson: Webansvarlig. Thomas flyttede til Værløse (Søndergårdsvej 53) 

januar 2020. Thomas har 2 små børn. 

 

Mikkel Zimmermann: Containeransvarlig. Mikkel har 3 større børn. Mikkel bor 

Søndersøvej 20. Mikkel boede inden da i andre områder af Værløse siden 2004.  

 

Birgitte Georg: Formand og sekretær. Flyttede til Søndergårdsvej 17 i 2001. 

Birgitte har ingen hjemmeboende børn. 

 

Den ene af vores to revisorer burde have været på valg i år. Begge blev valgt i 

2020, men den ene kun for et enkelt år. Jesper Sørensen eller Kurt Sieben sættes 

på valg i marts den anden i 2023, så de igen bliver alternerende. 

 

2. Henvendelse fra hjerteforeningen. 
Det besluttedes at foreningen tegner et serviceabonnement på vores 
hjertestarter. Simpson undersøger typer og priser. 
 

3. Genopretning af fortov. 
Vi retter som grundejerforening henvendelse til kommunen angående fortovene 

i kvarteret og håber, at de bliver renoveret. Simpson tager nogle foto, Birgitte 

runderer og skriver udkast. 
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4. Generalforsamling og sociale begivenheder 
Hvad kan vi gøre for at øge tilslutningen til generalforsamlingen, vil det hjælpe, 

hvis den ligger tidligere eller senere på aftenen? Med eller uden spisning? Vil 
faglige indlæg evt. tiltrække flere – måske hjertestarterkursus i forbindelse 

med generalforsamling 2022 i marts? 
Forslag om fælles juleklip, juledekorations fabrikation søndag 28. november kl. 
10 – 12. Mikkel undersøger om vi kan være i Skovhuset. 

Fastelavn 27. februar 
Sankthans m. fadøl m.v. 

Sommertur med botanisering i vores grøfter 
 

7. Næste møde. 
     16, november kl. 17. hos Simpson, Søndergårdvej 53 

 


